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Møde dato og
sted

7. April 2016 Lennart (11) Referat
nr.

3-2016

Dirigent Ingen specifik Referent Lisbeth

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24) ; Jesper (40)

Afbud Benjamin (27)

Næste
bestyrelsesmøde

07-06-2016
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1. Referat fra sidst
Godkendt

2. Økonomi
Punktet tages op til næste bestyrelsesmøde, da Benjamin (kassereren) havde meldt afbud til
mødet grundet sygdom.

3. Diget mellem Klosterparken og Dige/Broparken
Det er blevet konstateret, at diget mellem Dige/Broparken er blevet beskåret yderligere end det,
Brian skar ned i efteråret. Der er mistanke om selvtægt fra et par af husene, hvor baghaverne
grænser op til diget. Lisbeth tager kontakt til formanden for Dige/Broparken, og får dem til at sende
en mail til beboerne i den pågældende række, hvor det vil blive understreget, at de ikke selv må
skære grene og buske ned - med mindre det vokser ind over deres hegn.

4. Klosterparkens generalforsamling
Generalforsamlingen forløb blev gennemgået.

5. Vindfang og tilbygninger i Klosterparken
Nr. 41, 44, 51 og 6 er som privatperson blevet kontaktet af kommunen, da kommunen på
oversigtskort kunne se, at opførte vindfang og cykelskure ikke var reglementeret opført.
Kommunens folk har besigtiget Klosterparken, og de har observeret uoverensstemmelser med
lokalplanen, på næsten samtlige matrikler, og de vil vende tilbage med svar på besøget.



Bestyrelsen er repræsentanter for Klosterparken, og da det er blevet konstateret, at der er flere
punkter fra kommunens side, vil bestyrelsen fungere som repræsentant sammen med èn
beboerrepræsentant fra udvalget (nr. 6, 41, 44 eller 51).

Bestyrelsen indkalder til møde, når der forligger nyt fra kommunen.

6. Arbejdsdag
Der sendes indkaldelse ud til beboerne.
Bestyrelsen har haft samtale med Anchers havecenter omkring beskæring af træerne i
Klosterparken. De anbefaler, at beskæring, der bl.a. skal gennemføres på piletræerne, sker om
efteråret – gerne efter årets første frost, da væden i træerne til den tid er trukket væk fra grene og
buske. Bestyrelsen sørger derfor, at træerne bliver beskåret til efteråret.

Træerne bagerst ned mod stien er også blevet besigtiget af Anchers Havecenter.
Bestyrelsen skal i første omgang undersøge, om træerne står inde på Klosterparkens skel, eller
om det er kommunens træer. Endvidere skal det undersøges, om der er servitutter, der
bestemmer, om træerne ikke må fældes.


